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ЧРЕЗ: ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ HA

ВЕЛЖОТЪРНОВСКИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО: ДАНИЕЛ ПАНОВ 

КМЕТ НА

ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО

ПИТАНЕ

От Момчил Иванов - общински съветник от Група „Има такъв
народ -  ВМРО“

Относно: плувен басейн в Детска градина „Соня“

Уважаеми г-н Кмет,

Спортът е много важен за правилното израстване на нашите деца и следва 
да ги насърчаваме в тази посока от най - ранна възраст.

Плуването в предучилищна възраст оказва положително и дълготрайно 
влияние върху организма на децата. Активните движения във водна среда 
стимулират физическото и психомоторното развитие. Тренировките по 
плуване намаляват стреса, развиват у децата смелост и самостоятелност и 
не на последно място са забавни за тях.

Детска градина „Соня“ е единствената детска градина на територията на 
град Велико Търново с изграден плувен басейн. В тази връзка са и въпросите 
ми към Вас:

1. Какво е състоянието на плувния басейн в ДГ „Соня“ към момента?

2. Предвижда ли Община Велико Търново да започнат тренировки по 
плуване за деца в ДГ „Соня“ ?

Моля за писмен и устен отговор

С Уважение: М о м ч ^  Иванов


